
PROTOKÓŁ Nr V/2015 

V sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 20 lutego 2015 r. 

 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 13
00 

- 16
10

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 13 radnych. Nieobecni: Renata Mikusek, Jerzy Sobiech. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Waldemar Chochowski - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski poinformował, że radni otrzymali 

porządek obrad wraz z projektami uchwał. Następnie zapytał, czy do przedłożonego porządku sesji 

są uwagi lub wnioski. Uwag do zaproponowanego porządku obrad nie zgłoszono.  

Rada 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła porządek obrad V sesji, w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Wojska Polskiego w Stawach; 

b) ustalenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Dęblin branych pod uwagę 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego; 

c) uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Dęblin; 

d) nabycia w drodze komunalizacji do gminnego zasobu nieruchomości działki oznaczonej 

nr 4080/117 położonej w Dęblinie przy ul. Wąskiej; 

e) nabycia w drodze komunalizacji do gminnego zasobu nieruchomości działek oznaczonych 

nr 758/4 i nr 759/4 położonych w Dęblinie przy ul. Zyndrama z Maszkowic; 

f) nabycia w drodze komunalizacji do gminnego zasobu nieruchomości działki oznaczonej 

nr 4058/2 położonej w Dęblinie przy ul. 15 PP Wilków; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie; 

6. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

7. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji Rady Miasta. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 

Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta - Waldemar Chochowski – poinformował o swojej pracy między 

sesjami: 

 30 stycznia – odbyła się druga część Nadzwyczajnego Walnego Zebrania Klubu Sportowego 

Czarni Dęblin. Członkowie po dyskusji wybrali Prezesa i Zarząd. Prezesem został Pan Marek 

Gorczyca. 
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 31 stycznia – odbyła się w świetlicy Zespołu Szkół Ogólnokształcących zabawa karnawałowa 

dla dzieci z Osiedla Staszica. 

 6 lutego – uczestniczyłem w przysiędze wojskowej elewów w Centrum Szkolenia Inżynieryjno- 

Lotniczego.  

 6 lutego – wystąpiłem do Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Dęblin o przeprowadzenie kontroli 

w Miejskim Zakładzie Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie i podanie wysokości 

zarobków prezesa i członków Rady Nadzorczej. 

 11 lutego – odbyła się wspólna komisja złożona z radnych Rady Miasta, przedstawiciela 

Rejonowego Zarządu Infrastruktury i przedstawiciela 41. Bazy Lotnictwa Szkolnego odnośnie 

wojskowych przejazdów kolejowych. 

 11 lutego – odbyłem spotkanie z Przewodniczącym Rady Przedsiębiorców przy Burmistrzu 

Miasta Dęblin z Panem Wiesławem Powroźnikiem w sprawach występujących problemów. 

 12 lutego – uczestniczyłem w naradzie rocznej w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Rykach. 

 18 lutego – odbyło się wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady Miasta. 

 

Burmistrz Miasta - Beata Siedlecka oraz Przewodniczący Rady Miasta Dęblin - Waldemar 

Chochowski wręczyli upominek i pogratulowali Panu Mateuszowi Laskowskiemu osiągnięć 

w działalności charytatywnej oraz zwycięstwa w akcji Zwykły Bohater 2014.  

Burmistrz Miasta w imieniu społeczności przekazała serdeczne gratulacje oraz podziękowanie 

za wrażliwą postawę, okazywane serce oraz zaangażowanie w pomoc najbardziej potrzebującym.  

Powiedziała, że na wyróżnienie oraz społeczne uznanie zasługują realizowane inicjatywy 

charytatywne, których pomysłodawcą jest Pan Laskowski, stanowią one nieocenioną wartość 

dla osób potrzebujących, chorych, a także całej społeczności naszego miasta dając radość, uśmiech 

i nadzieję. Podziękowała za przekazywane dobro, zrozumienie, a także otwartość na drugiego 

człowieka. Gratulując dotychczasowych osiągnięć w działalności dobroczynnej życzyła spełnienia 

marzeń, realizacji zamierzonych celów oraz nieustającej siły i entuzjazmu. Życzyła również, aby 

misja niesienia pomocy innym przynosiła radość i satysfakcję, a także była inspiracją do nowych 

społecznych przedsięwzięć.    

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedłożyła informację o swojej pracy w okresie 

od 27.01.2015 r. do 19.02.2015 r.  

 30 stycznia – uczestniczyłam w zebraniu Stowarzyszenia Klubu Sportowego Czarni Dęblin, 

podczas którego został wybrany nowy Zarząd. Prezesem Klubu został Pan Marek Gorczyca.  

 4 lutego – brałam udział w spotkaniu roboczym z udziałem przedstawicieli Rejonu 

Energetycznego w Puławach. Nastąpiło podpisanie umowy na konserwację oświetlenia i odbyła 

się rozmowa na temat zadań inwestycyjnych polegających na przebudowie linii napowietrznej 

na terenach miasta, gdzie w przyszłości Miasto Dęblin jako inwestor będzie realizowało swoje 

zadania. 

 4 lutego – odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym w Rykach w sprawie Lokalnej Grupy 

Działania „Lepsza Przyszłość Ziemi Ryckiej” i w sprawie Lokalnej Grupy Rybackiej, gdzie 

wszyscy wójtowie i burmistrzowie z terenu powiatu ryckiego zapoznali się z osiągnięciami 

lokalnych grup z okresu poprzedniego rozdania środków unijnych, jak też z ewentualną 

perspektywą pozyskania środków w ramach LGD i LGR w latach 2015-2020. 

 5 lutego – odbyłam wizytę w Miejskim Zakładzie Komunikacji w Puławach w sprawie 

zabezpieczenia transportu miejskiego Miasta Puław dla potrzeb Miasta Dęblin. Była to wstępna 

rozmowa zakończona pisemnym wystąpieniem do Prezydenta Miasta Puławy o wyrażenie 

zgody na udostępnienie takiego transportu. Oczekujemy na odpowiedź, po czym będą 

podejmowane dalsze kroki. 

 6 lutego – odbyło się spotkanie z dr Wojciechem Dziewulskim w sprawie ewentualnego 

wykupu budynku po byłej siedzibie Zakładu Gazowniczego, będącego w sąsiedztwie Urzędu 

Miasta, który obecnie jest wydzierżawiany na potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej.     
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 11 lutego – odbyło się spotkanie z nowym Dowódcą Centrum Szkolenia Inżynieryjno-

Lotniczego płk mgr inż. Waldemarem Wiśniewskim celem prowadzenia dalszej współpracy. 

 11 lutego – odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy BUDREM, która będzie być może 

podejmowała realizację przedsięwzięcia budowy sklepu wielkopowierzchniowego Kaufland 

w mieście Dęblin. 

 12 lutego – odbyło się spotkanie z firmą Energycom w sprawie dalszej współpracy w zakresie 

dostawy energii elektrycznej dla Miasta Dęblin. Firma ta przygotowywała przetarg, 

dokumentację oraz wykonuje rozliczenia za dostawę energii elektrycznej. 

 13 lutego – odbyło się spotkanie w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Rykach z udziałem wójtów i burmistrzów powiatu ryckiego w sprawie podsumowania 

rocznej działalności komendy. Przedstawiono informację o planowanych w 2016 r. obchodach 

60-lecia KP PSP w Rykach. 

 14 lutego – w Ludźmierzu odbyły się uroczystości z okazji 150 rocznicy urodzin Kazimierza 

Przerwy – Tetmajera. Odznaczono miedzy innymi działaczy Polskiego Towarzystwa 

Tatrzańskiego Oddział Dębliński, w tym radnego Krzysztofa Karbowskiego. W imieniu 

Burmistrza dyplom został przekazany przez Panią Dyrektor Miejskiego Domu Kultury. 

 16 lutego – odbyło się spotkanie w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił Powietrznych w Dęblinie, 

podczas którego wstępnie ustalono zasady współpracy Miasta Dęblin z 4. Skrzydłem Lotnictwa 

Szkolnego i Wyższą Szkołą Oficerską Sił Powietrznych w sprawie wspólnej organizacji 

obchodów Dni Dęblina i 90-lecia „Szkoły Orląt”. 

 19 lutego – uczestniczyłam w akcji czytania dzieciom w Miejskim Przedszkolu nr 4. 

 19 lutego – odbyło się spotkanie z Radą Przedsiębiorców w sprawie studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin, w czasie którego przedsiębiorcy 

mogli zgłosić swoje uwagi. 

 19 lutego – odbył się walentynkowy wieczór artystyczny w Miejskim Domu Kultury. Wręczono 

nagrody laureatom konkursu fotograficznego „Dęblińskie Zdjęcie Roku”. 

 

Ad. pkt 4. 

Zapytania, interpelacje i wnioski. 

 Radny Krzysztof Karbowski: 

− wnioskował o spowodowanie wywieszania zawiadomień o zwołaniu sesji Rady Miasta 

z programem obrad na wszystkich osiedlach; 

− zapytał, czy dęblińskie przedszkola przystąpiły do programu „Dzieciństwo bez próchnicy”. 

Jeżeli nie to postuluje, aby to uczyniły; 

− wnioskował o spowodowanie przeglądu wszystkich przystanków PKS w Dęblinie 

i przeprowadzeni ich napraw bądź też odnowy. Jego wniosek sprzed 7 lat dotyczy 

odbudowy przystanku PKS przy zamrażalni; 

− w związku z parkowaniem samochodów na chodniku i przejściu dla pieszych w sąsiedztwie 

głównej bramy garnizonu i wjazdu do Wojskowych Zakładów Lotniczych nr 1 Oddział 

w Dęblinie wnioskował o spowodowanie zamontowania słupów blokujących U-12C; 

− postulował o spowodowanie wymiany słupa znaku drogowego A3 przy ul. Skotnickiego, 

który jest na nienormatywnej wysokości; 

− postulował o montaż zerwanego łańcucha U-12B przy ul. Warszawskiej 58; 

− postulował w poprzedniej kadencji by podjąć rozbiórkę budynku przy ul. Bankowej 13b 

będącego w złym stanie technicznym i grożącego niebezpieczeństwem mieszkańcom przy 

dużym wietrze (spadające części dachu).  

 Radna Regina Rodzik – przedstawiła informację o podziale środków finansowych dla 

zarządów osiedlowych na 2015 rok. Kryterium podziału była ilość mieszkańców na danym 

osiedlu. 
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Komisja zgodnie z § 83 Statutu Miasta Dęblin podzieliła 20 000 zł przeznaczone w budżecie 

miasta na 2015 r. dla zarządów osiedlowych, przyznając następujące kwoty: 

     

l.p. osiedle kwota 

1.  Lotnisko 3.310 zł 

2.  Wiślana 2.530 zł 

3.  Mierzwiączka 1.980 zł 

4.  15 PP „Wilków” 1.370 zł 

5.  Staszica 1.310 zł 

6.  Michalinów 1.270 zł 

7.  Jagiellońskie 1.110 zł 

8.  Wiślana-Żwica 1.050 zł 

9.  Starówka 910 zł 

10.  Irena 830 zł 

11.  Żdżary 800 zł 

12.  Rycice 710 zł 

13.  Masów 670 zł 

14.  Podchorążych 550 zł 

15.  Pułaskiego 550 zł 

16.  Stawy 550 zł 

17.  Młynki 500 zł 

 

 Radny Sławomir Chomżyński: 

− podziękował za bardzo szybką i konkretną odpowiedź na wniosek dotyczący podjęcia 

działań porządkowych na terenie działki nr 4054/6 wraz z budynkiem tzw. przepompowni; 

− odnośnie planu umiejscowienia Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w dawnym Klubie Garnizonowym na osiedlu 15 Pułku Piechoty Wilków zapytał, czy 

zostały rozpatrzone wszystkie aspekty prawne związane z ochroną środowiska, ponieważ 

w bezpośrednim sąsiedztwie działki jest plac zabaw dla dzieci. 

 Radny Henryk Wiejak: 

 odczytał list Zdzisława Semika z gratulacjami dla nowej Rady Miasta Dęblin;  

 zapytał, czy prawdą jest, że od 1 marca 2015 r. ma być podwyżka opłaty za odbiór odpadów 

komunalnych; 

 powiedział, że zapraszany na sesje Rady Miasta Prezes Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej mógłby się pojawiać; 

 wnioskował o podjęcie działań w celu uruchomienia medycznej opieki nocno-świątecznej 

na terenie miasta Dęblin. Wielu mieszkańców zwraca się z prośbą w tej sprawie, ponieważ 

muszą jeździć do Ryk na darmo, gdyż tamtejsze apteki nie są czynne; 

 wnioskował o podjęcie działań w celu kontynuowania prac dokumentacyjnych 

prowadzących do budowy sieci wodnej i kanalizacyjnej w osiedlach Rycice i Michalinów. 

Poprzedni Prezes MZGK prowadził rozmowy z mieszkańcami tych osiedli, był już plan 

pozyskiwania środków, dlatego chciałby się dowiedzieć, jak ta sprawa wygląda obecnie.   

 Radny Andrzej Banaś: 

 powziął informację, że na terenie Dęblina jest prowadzona inwestycja liniowa, polegająca 

na położeniu kabla telefonicznego. Aktualnie prowadzone są prace w osiedlu Masów, 

w związku z tym zadał pytanie kto jest inwestorem tej inwestycji, kto jest wykonawcą, czy 

było to uzgadniane z burmistrzem, w jakim okresie będą prowadzone prace budowlane, jaki 

jest numer telefonu i z kim należy się kontaktować w przypadku nienależytego odtworzenia 
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terenu lub wypłaty odszkodowań za wejście na teren prywatny. Poprosił Panią Burmistrz 

o kontrolowanie prowadzonych robót, ponieważ naruszane są chodniki i jezdnia. Zapytał, 

czy będzie naruszona nawierzchnia ul. Długiej, ponieważ znaki wytyczone przez geodetów 

wychodzą na jezdni. Uważa, że należy dopilnować właściwego odtworzenia naruszanych 

nawierzchni. Zaproponował na przyszłość pisemne informowanie Rady Miasta, Zarządów 

Osiedlowych, czy właściwych radnych, gdzie będą prowadzone tego typu inwestycje, 

ponieważ są pytania mieszkańców i nie można udzielić właściwej odpowiedzi; 

 zapytał, czy prawdą jest, że Dęblin pomimo że prowadzone są prace na terenie naszego 

miasta, nie uzyska wjazdu na cyfrową autostradę a otrzymają taki węzeł telekomunikacyjny 

sąsiednie gminy, tj. gmina Stężyca i gmina Ryki. Poprosił o odpowiedź na piśmie w tej 

sprawie; 

 wnioskował o zmianę projektu organizacji ruchu polegającą na umożliwieniu przejazdu 

samochodów osobowych przy zjeździe z wiaduktu i skręcie w prawo w kierunku osiedla 

Lotnisko bez narażania się na ukaranie mandatem, ponieważ jest tam zakaz ruchu, który nie 

dotyczy tylko mieszkańców osiedla Pułaskiego; 

 wnioskował o właściwe oznakowanie skrzyżowania ul. Spacerowej z nowopowstałą drogą 

podporządkowaną prowadzącą do willi na ul. Florera; 

 zapytał, czy na osiedlu Lotnisko mają zamieszkać uchodźcy z Ukrainy w obiekcie po 

dawnym przedszkolu, który obecnie jest opuszczony i jest własnością jednego z banków. 

Jest to dość duża nieruchomość o powierzchni ok. 1 ha x 70 arów. Zapytał, czy Burmistrz 

ma jakieś plany w stosunku do tej nieruchomości, bo dobrze byłoby ją zagospodarować na 

jakieś cele dla miasta Dęblin; 

 podziękował Pani Burmistrz i Doradcy Burmistrza za szybkie, skuteczne i sprawne 

zlikwidowanie balatonu w osiedlu Masów, czyli usunięcie olbrzymiej kałuży, która 

utrudniała życie mieszkańcom i umieszczenie tam studzienek chłonnych; 

 podziękował Sekretarzowi Miasta za to, że laptopy są w szafie; 

 korzystając z obecności Wicestarosty Powiatu Ryckiego Stanisława Włodarczyka 

pogratulował zajęcia pierwszego miejsca w województwie lubelskim wśród zadań 

ubiegających się o dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 

i poprosił o przybliżenie terminu i zakresu realizacji inwestycji na terenie Dęblina.   

 Radny Witold Zamojski przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku 

Przewodniczącego Rady Miasta Dęblin: 

W związku z wnioskiem Przewodniczącego Rady Miasta Dęblin Pana Waldemara 

Chochowskiego o przeprowadzenie kontroli w Miejskim Zakładzie Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o.o. w Dęblinie w zakresie: 

1) Jakie wynagrodzenie otrzymuje przewodniczący i członkowie Rady Nadzorczej MZGK 

Sp. z o.o. w Dęblinie. Na jakich warunkach i na jaki okres zostali powołani; 

2) Jakie wynagrodzenie otrzymuje Prezes MZGK Sp. z o.o. w Dęblinie. Na jakich warunkach 

i na jaki okres został zatrudniony; 

w dniu 18 lutego 2015 r. zostało zwołane posiedzenie Komisji Rewizyjnej, podczas którego 

Burmistrz Miasta przedstawiła pismo z Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka 

z o.o. w Dęblinie nr GK/885/2015 z dnia 13.02.2015 r., w którym  

Ad. pkt 1) miesięczne wynagrodzenie netto Rady Nadzorczej wynosi: 

- Przewodniczący 2 169,60 zł, 

- Z-ca Przewodniczącego 1 453,07 zł, 

- Sekretarz 1 453,07 zł. 

Ad. pkt 2) miesięczne wynagrodzenie Prezesa MZGK Sp. z o.o. wynosi: 

 Pan Jam Kara 7 360,00 zł brutto, 5 153,36 zł netto, umowa zawarta na czas określony 

do dnia 30.06.2015 r. 

Po zapoznaniu się z przedstawionymi informacjami, Komisja stwierdziła, że odpowiedzi 

na pytania zawarte we wniosku są wyczerpujące, dlatego Komisja Rewizyjna w głosowaniu 

jednogłośnie przyjęła wyjaśnienia Burmistrza Miasta Pani Beaty Siedleckiej. 
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 Wicestarosta Powiatu Ryckiego - Stanisław Włodarczyk przekazał kilka informacji 

dotyczących działalności Starostwa Powiatowego we współpracy z Miastem Dęblin. 

 Realizacja zadania drogowego w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych w roku 2015.  

W roku 2014 w naborze został zgłoszony przez Powiat Rycki projekt przebudowy dróg 

powiatowych obejmujących na terenie miasta Dęblina ulicę Składową i odcinek ul. 1 Maja 

od ul. Warszawskiej do ul. Grunwaldzkiej. Jeśli chodzi o wymianę znaków pionowych 

i oznakowanie poziome grubowarstwowe prace będą obejmowały ul. Spacerową i dalszy 

odcinek ulicy 1 Maja aż do ul. Stawskiej do ronda. 

Druga część projektu obejmuje przebudowę drogi powiatowej od Dęblina (ul. Skotnickiego) 

do Bobrownik i od Bobrownik do Krasnoglin. Łączna wartość projektu wynosi  

6 000 000 zł, w tym 3 000 000 zł dofinansowania i 3 000 000 zł wkładu powiatu wspólnie 

z gminami (Gmina Ryki – 1 000 000 zł, Miasto Dęblin – 500 000 zł). 

Projekt został sklasyfikowany na pierwszym miejscu na liście rankingowej z dużą przewagą 

nad kolejnymi wnioskami. Jest to przykład dobrego współdziałania samorządów, gdzie 

skumulowane zostały wysiłki powiatu i dwóch gmin. Projekt został wysoko oceniony, 

ponieważ spełnił zarówno kryteria miejskie, takie jak dostęp do szkół, szpitala i jednostek 

wojskowych, jak również kryteria wiejskie. Składanie wniosków miejsko-wiejskich jest 

najbardziej optymalnym rozwiązaniem. 

Jeśli chodzi o zakres zadań, to na ul. Składowej nastąpi położenie nowej nawierzchni 

asfaltowej z okrawężnikowaniem i przełożenie istniejących chodników oraz ścieżki 

rowerowej w celu dostosowania do niwelety jezdni. Mają być wykonane studnie chłonne, 

które rozwiążą problem kałuż tworzących się na tej ulicy w okresie opadów. 

Na ul. 1 Maja na odcinku od ul. Warszawskiej do ul. Grunwaldzkiej będzie wykonana nowa 

nawierzchnia, przełożenie istniejącego chodnika i wykonanie nowego chodnika na 

brakującym odcinku po prawej stronie idąc od ul. Warszawskiej.  

Odnośnie wniosku radnego K. Karbowskiego o wymianę znaku drogowego na ulicy 

Skotnickiego, wyjaśnił, że obecnie nie ma takiej potrzeby, ponieważ w ramach prac 

inwestycyjnych zostanie on wymieniony. 

Następnie Wicestarosta poinformował, że w dniu 17 lutego br. została przez Zarząd Powiatu 

podpisana umowa z Wojewodą Lubelskim na realizację tej drogi i w najbliższym czasie 

ogłoszony zostanie przetarg. Zakłada się zakończenie całości prac inwestycyjnych do końca 

sierpnia 2015 r. 

 Powiat Rycki wystąpił z inicjatywą przygotowania projektu unijnego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego na zakup samochodów strażackich dla ochotniczych 

straży pożarnych. Również Miasto Dęblin złożyło deklarację udziału w tym programie. 

Jeżeli projekt wyposażenia ochotniczych straży pożarnych w nowe samochody w skali 

województwa będzie realizowany, to również Dęblin jako jednostka w Krajowym Systemie 

Ratowniczym taki samochód uzyska. 

 Rozpoczęte zostały prace nad nową Strategią Rozwoju Powiatu Ryckiego i wieloletniego 

planu inwestycyjnego. Opracowany projekt będzie poddany konsultacjom społecznym.  

 Powstała inicjatywa budowy boiska sportowego na obiektach Zespołu Szkół Zawodowych 

Nr 1 w Dęblinie z tym, że w takim zakresie, który obejmowałby cały obszar istniejącego 

obecnie stadionu. Problem jest w tym, że boisko jest częściowo na gruntach Powiatu 

zarządzanych przez ZSZ Nr 1, a na gruntach Miasta, zarządzanych przez Zespół Szkół nr 3. 

Zarząd Powiatu wystąpił o to, aby Miasto Dęblin rozważyło możliwość nieodpłatnego 

przekazania części gruntów, na których znajdowałby się kompleks sportowy dla Powiatu, 

a Powiat zrealizowałby całość inwestycji z własnych środków. Jest to rozwiązanie zasadne 

i korzystne. Powiat deklaruje, że Szkoła Podstawowa nr 3 mogłaby z tych obiektów 

korzystać w razie potrzeby. Gdyby inicjatywa się powiodła, teren Miasta zyskałby kompleks 

sportowy prawie dorównujący obiektowi przy Liceum Ogólnokształcącym.  
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 Radny H. Wiejak – będzie wnioskował do Komisji Samorządu i Porządku Publicznego 

o podwyższenie kwoty dla osiedla Wiślana. 

 Radny Krzysztof Karbowski zadał pytania Wicestaroście Ryckiemu: 

 czy w ramach przebudowy drogi z Dęblina przez Kleszczówkę do Bobrownik jest 

przewidywana droga rowerowa; 

 czy budowa boiska przy Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 będzie uwzględniała bieżnię  

400-metrową, ponieważ na terenie cywilnym nie ma takiego obiektu, który umożliwiałby 

rozgrywanie zawodów lekkoatletycznych. 

 Wicestarosta Powiatu Ryckiego udzielił odpowiedzi radnemu Karbowskiemu: 

 gdyby była przewidziana ścieżka rowerowa od Dęblina do Bobrownik nie omieszkałby 

o tym poinformować. 95% inwestycji jest na terenie gminy Ryki i zakres prac był 

uzgadniany między władzami gminy Ryki i Powiatem. Wyjaśnił, że koszt budowy ścieżki 

rowerowej wzdłuż 10-kilometrowego ciągu wyniósłby dużo więcej niż 6 000 000 zł. 

Zadanie jest w ramach 50% dofinansowania z Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych, a nie środków unijnych, gdzie finansowanie jest możliwe w 85%; 

 jeśli chodzi o bieżnię – nie ma na razie projektu ani dokumentacji technicznej, wszystko 

zależy od warunków i możliwości technicznych. W tej chwili pomysł, jeśli Miasto Dęblin 

zadeklaruje przekazanie gruntów, wtedy zostanie zlecone przygotowanie dokumentacji 

technicznej. W dniu dzisiejszym nie można złożyć takiej deklaracji. 

 Radny Waldemar Chochowski poinformował, że zgodnie z obowiązującą uchwałą 

Nr XXV/126/2012 z dnia 29 lutego 2012 r. w sprawie nadania statutów osiedli na terenie 

Miasta Dęblin, wybory zarządu przeprowadza się w ciągu 6 miesięcy od dnia wyboru nowej 

Rady Miasta, tj. w terminie do 15 maja 2015 r.  

Termin, miejsce i godzina Ogólnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego powinny być 

ustalone z Przewodniczącym Rady Miasta oraz Burmistrzem Miasta oraz podane do publicznej 

wiadomości przez umieszczenie na tablicach ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miasta.  

Wszystkie potrzebne informacje i materiały, takie jak druki protokołów głosowania, wzory 

zaproszeń, scenariusz obrad, listy obecności dostępne są w Biurze Rady Miasta. 

 Burmistrz Miasta – uzupełniła informacje przedstawiane przez Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Z Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej przyszły informacje dotyczące 

wynagrodzenia Prezesów oraz Rad Nadzorczych. 

Miesięczne wynagrodzenie netto poprzedniej Rady Nadzorczej wynosiło: 

- Przewodniczący 2 442,00 zł, 

- Z-ca Przewodniczącego 1 635,00 zł, 

- Sekretarz 1 635,00 zł; 

Miesięczne wynagrodzenie netto obecnej Rady Nadzorczej wynosi: 

- Przewodniczący 2 169,60 zł, 

- Z-ca Przewodniczącego 1 453,07 zł, 

- Sekretarz 1 453,07 zł. 

Miesięczne wynagrodzenie dotychczasowego Prezesa MZGK Sp. z o.o. Pana Dariusza Wojdata 

wynosiło 9 300,00 zł brutto, 6 546,72 zł netto, umowa zostanie rozwiązana z dniem 31.07.2015 

r. oraz za pełnienie funkcji MAO 2 880,00 zł brutto, 2006,49 zł netto, umowa na czas określony 

do dnia 31.03.2015 r. łącznie dotychczasowy Prezes otrzymywał kwotę 12 180 zł brutto, czyli 

8 553,21 zł netto. 

Na obecną trzyletnią kadencję Rada Nadzorcza została powołana 30.06.2014 r. Kadencja 

Rady kończy się w czerwcu 2017 r. tj. z dniem odbycia Walnego Zgromadzenia Wspólników 

przyjmującego Sprawozdanie Spółki za 2016 r. 

 Burmistrz Miasta – Miasto rozważało już możliwość przekazania terenu na potrzeby 

rozbudowy kompleksu sportowego przy Zespole Szkół Zawodowych Nr 1. Miasto wystąpiło 

o stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3, określające na ile ta część boiska będzie potrzebna 

na realizację potrzeb ZS nr 3. Jako że jest to placówka Miasta dbamy głównie o interesy naszej 
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placówki. Aczkolwiek bylibyśmy bardzo zadowoleni, gdyby tam powstał taki kompleks, 

z którego obie szkoły mogłyby skorzystać.  

 

Ad. pkt 5a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej 

im. Wojska Polskiego w Stawach. 

Burmistrz Miasta - Beata Siedlecka – uzasadniła, dlaczego przystąpiono do tak trudnej decyzji. 

Procedura likwidacji każdej jednostki oświatowej, aby mogła być zlikwidowana 31 sierpnia br. 

rozpoczyna się od uchwały o zamiarze likwidacji placówki oświatowej. Wydatki związane 

z utrzymaniem szkoły w roku szkolnym 2013/2014 ogółem wyniosły 761 589,19 zł. W roku 

szkolnym 2012/2013 koszt kształcenia jednego ucznia wyniósł 16.578,04 zł, a w roku szkolnym 

2013/2014 wzrósł do 21.155,25 zł., to jest o 27,61%.  Porównywalnie – koszt kształcenia jednego 

ucznia w Zespole Szkół Ogólnokształcących w tych samych latach wyniósł: 6.487,94 i 6.913,98 zł., 

co daje nam wzrost o 6,56%. 

Miasto podchodząc do tej inicjatywy bierze pod uwagę koszty, ale rozważano również inne 

aspekty, które są uciążliwe dla mieszkańców Staw i dla uczniów tej szkoły. Miasto zapewni 

dowożenie uczniów z obwodu Szkoły Podstawowej w Stawach do szkół podstawowych w Dęblinie. 

Planowano przyjęcie uczniów z obwodu Szkoły Podstawowej w Stawach przez Szkołę Podstawową 

Nr 2 w Dęblinie, jednakże rodzice wyrazili inne zdanie, dlatego będą mieli prawo wyboru szkoły na 

terenie miasta Dęblin.  

Długość tras dowożenia w ciągu dnia nauki wynosić będzie ok 10 km. (dowożenie 

i odwożenie). Przewóz uczniów odbywać się będzie autobusami przewoźnika spełniającymi 

wszelkie normy bezpieczeństwa. Przewidywalny koszt zapewnienia opieki w czasie przewozu 

w roku szkolnym nie powinien przekroczyć kwoty 60.000 zł. W autobusie dowożącym uczniów 

będzie opiekun dbający o bezpieczeństwo dzieci przy wsiadaniu, wysiadaniu i w trakcie przewozu. 

Ponadto dla wszystkich uczniów z likwidowanej placówki zostanie zorganizowana opieka 

świetlicowa, zajęcia dodatkowe i wyrównawcze. Zapewni się tam również dożywianie w formie 

pełnego dwudaniowego posiłku dla uprawnionych uczniów oraz możliwość wykupienia obiadów 

przez pozostałych.  

W związku ze zwiększeniem ilości uczniów w Szkole Podstawowej Nr 2 lub innych 

szkołach na terenie gminy odpowiednio wzrośnie udział subwencji oświatowej w finansowaniu ich 

kosztów utrzymania. 

Osoby zatrudnione w likwidowanej szkole będą mogły ubiegać się o zatrudnienie 

w pozostałych szkołach na terenie gminy. Informacje o wolnych stanowiskach nauczycielskich 

będą im niezwłocznie przekazywane przez dyrektorów szkół. Zalecenia w tym zakresie dyrektorzy 

otrzymają od Burmistrza Miasta Dęblin. Ponadto wobec wszystkich nauczycieli zrealizowane 

zostaną prawa i obowiązki wynikające z zapisów ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 

Nauczyciela. 

Miasta nie stać na utrzymanie placówki w tym osiedlu, na terenie którego zameldowanych 

jest 347 mieszkańców, a roczny podatek od nieruchomości wpływający do budżetu miasta nie 

przekracza kwoty 592.536 zł. W tej chwili koszt utrzymania placówki przekracza kwotę 

z podatków od nieruchomości. 

Zmiana w organizacji sieci szkolnej wpłynie na zracjonalizowanie wydatków ponoszonych 

na oświatę i tym samym pozwoli na wydatkowanie zaoszczędzonych środków na polepszenie bazy 

dydaktycznej i oferty programowej pozostałych szkół, ale będzie też pozytywna dla 22 dzieci, które 

przejdą do klas bardziej zintegrowanych i dużych, gdzie będą mogły się rozwijać według własnego 

programu, a nie programów łączonych.  

Z analizy wynika, że liczba dzieci w tej placówce na przestrzeni lat 2014-2020 nie zwiększy 

się. Dodatkowo sześcioro dzieci odejdzie do szkół podstawowych na terenie Dęblina tylko z tego 

względu, że dwie rodziny przeniosły się do mieszkań socjalnych w mieście.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej. 
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Radny K. Karbowski – zapytał, czy na dzień dzisiejszy jest przewidziane zagospodarowanie 

budynku szkoły. 

Radny H. Wiejak – powtórzył, że szkoła i oświata nie jest zakładem produkcyjnym i nie przynosi 

dochodów. Poprosił o zmianę dotyczącą osób zatrudnionych w likwidowanej szkole, które mogą 

ubiegać się, a chodzi o to, aby znalazły zatrudnienie, jeżeli oczywiście będą chciały podjąć pracę. 

W jego odczuciu likwidacja szkoły nie jest dobra, bo zmiana otoczenia, szczególnie dla 

młodego człowieka nie jest korzystna. 

Zauważył, że oprócz 347 osób zameldowanych na terenie osiedla Stawy jest jeszcze ok. 100 

osób nie zameldowanych i myśli że się zameldują. 

Jeśli chodzi o dowóz uczniów była mowa o 60 000 zł, ale jeśli będą bilety miesięczne, 

to będzie jeszcze taniej. Radny nie może sobie wyobrazić jak będą funkcjonować bilety miesięczne, 

gdy uczniowie będą uczęszczać do różnych szkół i który autobus PKS zapewni punktualne, 

regularne kursowanie na tej trasie. Poza tym trzeba będzie zatrudnić opiekuna dowożonym 

uczniom, co również stanowi koszt. Dojdą koszty opieki świetlicowej. Nie wiadomo ile będzie 

wynosił czas oczekiwania na podróż. 

Zapytał, co się stanie z budynkiem szkoły, czy nie podzieli losu budynku dawnego 

przedszkola. Co się stanie z życiem kulturalnym osiedla, gdzie będą organizowane spotkania, 

referenda, wybory. Chyba należałoby przewidzieć remonty, bo po zamknięciu budynek będzie 

niszczał. Powiedział, że szkoła wyróżnia się kolorystyką, nie było w niej narkomanii i innych 

zachowań patologicznych. 

Chciałby się dowiedzieć, mając na uwadze okoliczności przegrupowywania jednostek 

wojskowych na terenie kraju, co przedstawiciele wojska planują w przyszłości, odnośnie jednostki 

wojskowej w Stawach.     

Burmistrz Miasta – rozumie stanowisko radnego ale zmieniły się czasy, uwarunkowania, sytuacja 

ekonomiczna, dlatego trzeba iść do przodu zgodnie z perspektywą czasu, mając na uwadze 

polepszenie warunków pozostałych placówek oświatowych. Jeszcze raz zapewniła, że dzieci będą 

miały dogodny dowóz do placówek, będą mogły korzystać z biletów miesięcznych, jeżeli będzie 

to przewoźnik typu PKS, który będzie dowoził dzieci do każdej wybranej szkoły. 

W tej chwili jest procedowana uchwała o zamiarze likwidacji szkoły, natomiast uchwała 

o likwidacji będzie podejmowana dopiero pod koniec kwietnia, kiedy pozyskamy stanowisko 

rodziców w ramach konsultacji, opinię Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców działającej na terenie 

placówki. Mamy dwa miesiące, aby przymierzyć się do zlikwidowania tej placówki.  

Dodatkowo likwidujemy placówkę o dwóch nazwach, ponieważ ten problem nigdy 

na przestrzeni wielu lat nie został rozwiązany. Placówka posługuje się zarówno nazwą „Szkoła 

Podstawowa w Stawach” jak i też „Szkoła Podstawowa nr 6 w Dęblinie”. Jest to bardzo ważna 

sprawa pod względem formalno-prawnym. 

Jest kilka pomysłów na zagospodarowanie budynku szkoły. Budek szkoły nie licząc 

niezbędnych remontów jest utrzymany w bardzo dobrym stanie, więc mimo braków można go już 

zasiedlać na inne potrzeby, do czego będziemy zmierzać. Chodzi o to, aby placówka nie stała 

zamknięta przez najbliższy rok. Rozważaliśmy przeniesienie Warsztatów Terapii Zajęciowej, być 

może powstanie tam Dzienny Dom Pomocy Społecznej dla osób starszych, może zielona szkoła. 

Odnośnie wykorzystania pomieszczeń na górze już zgłaszały się instytucje i stowarzyszenia, które 

chciałby mieć tam siedzibę, jak również zgłaszała się osoba chcąca uczyć języka angielskiego. Były 

również przymiarki do utworzenia świetlicy środowiskowej, gdzie dzieci po powrocie ze szkoły 

mogłyby spędzać miło czas. 

Burmistrz Miasta uważa, że placówka nie będzie świeciła pustkami. Zostanie zrobione wszystko 

w kierunku zasiedlenia tego budynku przez chętnych. Jeżeli Rada Miasta podejmie decyzję 

o zamiarze likwidacji, Miasto przystąpi szybko do wykorzystania budynku. Przeprowadzi rozmowy 

z różnymi jednostkami organizacyjnymi, które chciałby się tą placówką zająć. 

Prezes ZNP Oddział Dęblin - Władysław Sołopa – przedstawił stanowisko Związku 

Nauczycielstwa Polskiego. Prawo stanowi, że w przypadku ilości uczniów w placówce mniejszej 
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niż 70, organ prowadzący może zlikwidować szkołę. W Szkole Podstawowej w Stawach jest 22 

osoby, ale do tej pory nie ma jednoznacznej wypowiedzi na temat losów pracowników tej palcówki. 

Zarząd Oddziału na posiedzeniu w dniu 2 lutego 2015 r. zapoznał się z projektem uchwały 

wraz z uzasadnieniem. W oparciu o swoje statutowe obowiązki Zarząd Oddziału dokonał również 

szczegółowej, wnikliwej analizy i oceny stanu faktycznego, jak również przewidywanych 

następstw, wobec czego Zarząd stwierdza, że z uzasadnienia nie wynika jednoznacznie dalsze 

zatrudnienie pracowników tej placówki w innej szkole. Z likwidacją szkoły mogą również pojawić 

się następstwa w postaci likwidacji miejsc pracy, co skutkowałoby dalszym wzrostem bezrobocia 

w mieście. Związek Nauczycielstwa Polskiego występując w obronie zbiorowych interesów i praw 

pracowniczych nie może pozytywnie zaopiniować projektu uchwały. Poza tym Zarząd Oddziału 

pragnie również zwrócić uwagę, że nie pozostaje Związkowi obojętne, a uzasadnienie również tego 

nie wyjaśnia, jak zostałaby zagospodarowana nieruchomość po zlikwidowanej szkole.  

Prezes zwrócił uwagę, że pojawiają się możliwości zatrudniania asystentów, ludzi bez 

przygotowania i może się okazać, że nauczyciele z przygotowaniem mogą stracić pracę. 

Zarząd Oddziału stoi na stanowisku, żeby Miasto jednoznacznie wypowiedziało się na temat 

dalszego zatrudnienia nauczycieli i pozostałych pracowników, którzy chcą pracować. 

Burmistrz Miasta – zapewniła, że rolą organu prowadzącego jest dbanie o pracowników, dlatego 

będzie starać się, aby wszystkich nauczycieli zatrudnić. Na dzień dzisiejszy podejmowana jest 

uchwała o zamiarze likwidacji i jeżeli uchwała uzyska akceptację, w przyszłym tygodniu odbędzie 

się spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych, którzy będą zajmować stanowisko łącznie 

z organem prowadzącym, który nauczyciel ze zlikwidowanej placówki, gdzie i na jaki etat zostanie 

zatrudniony. Kiedy rozważana będzie uchwała o likwidacji placówki, Miasto będzie już 

dysponować konkretną wiedzą o zatrudnieniu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stawach - Renata Poreda – powiedziała, że przykro jest 

doczekać takiej chwili. Szkoła funkcjonowała 47 lat, miała duże osiągnięcia, brała udział w wielu 

konkursach, wszyscy o nią dbali. W szkole są bardzo dobrzy nauczyciele, dlatego zwróciła się 

z prośbą o ich zatrudnienie w innych dęblińskich szkołach. Niestety ekonomia i niż demograficzny 

przyczyniły się do dzisiejszej sytuacji. Dużą pomoc szkoła dostawała od jednostki wojskowej 

w Stawach, w postaci np. fachowców, opału. Pozyskiwano sponsorów w każdy możliwy sposób, 

np. Spółdzielnia Mleczarska w Rykach. Pozyskiwano środki na upiększanie szkoły w ramach alertu 

ekologicznego. Oszczędzanie nie pomogło.     

 

Następnie przystąpiono do głosowania. W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem 

uchwały było 12 głosów, przy 1 głosie „przeciw”. Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/21/2015 

w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Wojska Polskiego w Stawach. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Miasto Dęblin branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że z dniem 

1 stycznia 2014 r. weszła w życie nowelizacja ustawy o systemie oświaty, która wprowadziła 

jednolite zasady rekrutacji do przedszkoli oraz klas pierwszych szkół różnego typu. Nowelizacja 

nazywana także „ustawą rekrutacyjną” nakłada na organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego obowiązek ustalenia tzw. dodatkowych kryteriów rekrutacyjnych, które znajdą swoje 

zastosowanie w procesie rekrutacji wówczas, gdy w podległych organowi placówkach pozostaną 

wolne miejsca po zastosowaniu kryteriów ściśle określonych w ustawie lub kandydaci 

uczestniczący w pierwszym etapie rekrutacji otrzymają równorzędne wyniki. Projekt uchwały 

reguluje kwestie związane z rekrutacją do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych dla których organem prowadzącym jest Miasto Dęblin.  
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania. W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

„Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/22/2015 w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji 

do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Dęblin branych pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że jest on zwieńczeniem prac projektowych 

rozpoczętych uchwałą Rady Miasta, podjętą 27 września 2012 r. Jest to główny dokument 

określający politykę i kierunki rozwoju przestrzennego miasta na najbliższe lata, czyli kierunki 

ustalenia nowych planów i zmian obowiązujących planów zagospodarowania przestrzennego, które 

są już przestarzałe. Załącznik nr 1 zawiera uwarunkowania w części opisowej, załącznik nr 2 

uwarunkowania w części rysunkowej, załącznik nr 3 – kierunki i politykę przestrzenną w wersji 

opisowej, załącznik nr 4 - kierunki i politykę przestrzenną w wersji graficznej, oraz załącznik nr 5 – 

listę uwag zgłoszonych do wyłożonego projektu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania miasta Dęblin. W terminie wyznaczonym w obwieszczeniu zgłoszono tylko 

4 uwagi, które zostały przez Panią Burmistrz uwzględnione. 

Główny projektant dr Piotr Fogel z Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Mieszkalnictwa 

w Warszawie – poinformował, że biuro projektowe pracowało nad projektem ponad rok we 

współpracy z poprzednim i obecnym burmistrzem oraz we współpracy z Radą Miasta. 

Dotychczasowe Studium dla Dęblina zostało uchwalone w 2003 r., czyli 12 lat temu. Od tego czasu 

bardzo wiele rzeczy się zmieniło w przepisach, ale i w praktyce planowania i zagospodarowania 

przestrzennego. Pojawiły się nowe obowiązki, między innymi wynikające z tego, że każdy taki 

dokument należy objąć procedurą oddziaływania na środowisko. Rada Miasta przyjęła uchwałę 

mającą za zadanie zaktualizować dotychczasowy dokument. Mieszkańcy mieli możliwość 

dwukrotnego wypowiadania się w sprawie nowego Studium, na początkowym etapie informując 

o tym czego oczekują oraz podczas wyłożenia do publicznego wglądu projektu tego dokumentu 

gotowego już po uzgodnieniach i opiniach instytucji do tego powołanych. Na początku było ponad 

70 wniosków rozproszonych po całym mieście i dotyczących przeróżnych zagadnień, np. likwidacji 

drogi lub umożliwienie realizacji zabudowy mieszkaniowej. Natomiast na etapie wyłożenia 

do publicznego wglądu wpłynęło tylko cztery uwagi. Wyłożenie trwało ponad miesiąc, każdy 

zainteresowany mógł przyjść i zapoznać się z dokumentami. Dwie uwagi dotyczyły zmiany układu 

komunikacyjnego, który był przejęty za obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego. 

Chodziło o zmniejszenie szerokości drogi na os. Masów, jedna uwaga dotyczyła zmiany 

przeznaczenia z terenów zieleni na tereny aktywności gospodarczej i jedna zmiany przeznaczenia 

obszaru pod zabudowę mieszkaniową również na aktywność gospodarczą.  

Każdy projekt dokumentu niezależnie od tego, że jest poddawany ocenie mieszkańców i jest 

z nimi współtworzony, to musi również podlegać opiniowaniu i uzgadnianiu przez instytucje, które 

są odpowiedzialne za realizację celów publicznych o charakterze ogólnopolskim. Zawiadamiając 

o przygotowywaniu studium występuje się do około 20 instytucji z prośbą o jego uzgodnienie i 

zaopiniowanie. Studium uzgadnia Marszałek Województwa i Wojewoda, natomiast jest opiniowane 

przez szereg podmiotów, m.in. gminy ościenne, Konserwatora Zabytków, Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska, sanepid, służby odpowiedzialne za sprawy powodziowe, itd. Udało się ten 

dokument zaopiniować pozytywnie i uzgodnić ze wszystkimi instytucjami. Bardzo poważnym 

problemem z jakim trzeba było się zmierzyć była kwestia drogi krajowej i znalezienie pomysłu, aby 
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obwodnica nie była jedną z ulic miasta nie dzieliła miasta i nie wprowadzała utrudnień 

w funkcjonowaniu. Jednocześnie musi spełniać szereg standardów. Zaproponowano układ 

od strony Ryk, który będzie wyprowadzał ruch w kierunku gminy Stężyca gdzie teoretycznie 

powinna być zbudowana przeprawa mostowa przez Wisłę. Było to jedyne rozwiązanie, które można 

było zaproponować. Projekt został wysłany do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

do wiadomości. Jeśli chodzi o drogę nr 801 to ona również jest zaproponowana w wariancie, który 

jest wyznaczony w obecnie obowiązujących planach zagospodarowania przestrzennego. 

Jeżeli chodzi o obostrzenia dotyczą one warunków środowiskowych, tj. spraw 

przeciwpowodziowych, obszarów 2000. W Dęblinie są też grunty słabonośne, które nie powinny 

być nigdy zabudowane.  

Dęblin ma wyjątkowo niekorzystny układ podziałów geodezyjnych, czyli działki mające 

po kilka metrów szerokości i kilkaset metrów długości.  

Jeśli chodzi o obecny stan zainwestowania w mieście, w tej chwili jest bardzo dużo terenów 

otwartych niezabudowanych. Jest bardzo duży wzrost w stosunku do obecnego zainwestowania 

terenów wskazanych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną (7%) oraz pod aktywność 

gospodarczą wzrost o 4%. Trzeba pamiętać o tym, że liczba ludności w mieście się zmniejsza, więc 

przygotowywana struktura jest z pewnym zapasem i nie wszystkie tereny zostaną w przyszłości 

zabudowane. 

Naczelnik Wydziału GMK – zgłosił kilka autopoprawek edycyjnych do załącznika nr 3 „Kierunki 

i polityka przestrzenna”, tj. na str. 5 w uwarunkowaniach wewnętrznych wpływających 

na zagospodarowanie, w pkt 4. „Zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna koncentruje głównie 

na osiedlach: Jagiellońskie, Masów, Rycice, Wiślana-Żwica, Żdżary, zaś zabudowa wielorodzinna 

na osiedlach Staszica, Wiślana, 15 Pułku Piechoty „Wilków” i Lotnisko.” Na stronie 20 w pkt 4.6 

w ostatnim akapicie dotyczącym termomodernizacji budynków wielorodzinnych dojdzie zapisek 

„oraz budynków użyteczności publicznej”. Ostatnia zmiana dotyczy usunięcia jednego 

z powtarzających się akapitów na str. 35 i 36 w brzmieniu: „W obrębie miasta funkcjonują dwa 

poziomy średniego napięcia 30 kV i 15 kV. Korzystnym i pożądanym działaniem jest skablowanie 

linii średniego napięcia. Przebudowa ta oprócz pozytywnego skutku krajobrazowego przyczyni się 

także do wzrostu bezpieczeństwa dostaw, szczególnie dla odbiorców indywidualnych.” 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny K. Karbowski – powiedział, że w projekcie studium została umieszczona jego publikacja 

jako wiodącą do realizacji powyższego zadania, chodzi o załącznik nr 1 „Uwarunkowania 

rozwoju”. Radny na 80 stronach zawarłby kilkadziesiąt propozycji dotyczących edycji, ortografii 

i gramatyki, nazewnictwa geograficznego, nazw historycznych i nomenklatury języka wynikającej 

z zastosowania w naukach geografii i historii. Zdaniem radnego są błędy dotyczące datowania 

wydarzeń społeczno-gospodarczych. Według radnego część zapisów jest nieprecyzyjna, nieczytelna 

i ogólnikowa. 

Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę radnemu, że był czas, aby zgłosić uwagi do projektu 

Studium, których jednak nie złożył. Uwagi redakcyjne i historyczne do treści dokumentu nie są 

konkretne i nie mają wpływu na jego istotę. 

Radny H. Wiejak – wrócił do tematu obwodnicy miasta, ponieważ ruch wzrasta. W związku 

z brakiem odpowiedzi z odpowiedniej instytucji w sprawie obwodnicy, zaproponował, aby spotkać 

się z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

Radny K. Karbowski: 

− zauważył, że w projekcie „Wisła” jeszcze w okresie PRL była proponowana przeprawa 

mostowa na wysokości Pawłowic. Ze względów strategicznych przeprawa powinna być 

uwzględniona; 

− jest zdania, że w załączniku nr 3 nie zostało uwzględnionych kilka rzeczy. Z jednej strony jest 

mowa o atrakcyjności śródmieścia Dęblina, a radny uważa, że brakuje w tym obszarze 
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kanalizacji i sieci wodociągowej. Jego zdaniem centrum miasta powinno być wyposażone w te 

media w 100%; 

− odnośnie obiektów ochrony przyrody, należy rozdzielić z zespołu parkowo-pałacowego 

kompleks drzewostanu od kompleksu architektonicznego; 

− zapytał o odparowywanie wód znad pasa startowego; 

− nie ma mowy o zanieczyszczeniu powietrza wynikającego z lotów samolotów; 

− brak informacji o występowaniu w Dęblinie kopalin i źródeł geotermalnych; 

− zapytał, jak ma się do tego dokumentu spiętrzenie wody na rzece Irence i na rzece Wieprzu 

z budową elektrowni wodnej. 

Radny A. Banaś zauważył, że cała procedura przygotowywania nowego studium trwała dwa i pół 

roku, dokument jest solidnie przygotowanym, jest dokumentem bardzo obszernym i jest 

dokumentem wyjściowym do rozwoju naszego miasta. Cieszy fakt poszerzenia terenów pod 

zabudowę mieszkaniową i działalność gospodarczą. Nie jest to już miejsce na stawianie wniosków, 

ale zgłosił trzy uwagi pytając: 

− w jakiej procedurze można wprowadzić zmianę do studium; 

− czy są jakieś przeciwwskazania zaplanowania strefy pod działalność gospodarczą jadąc do Staw 

po prawej stronie; 

− dokładnie określono, że podstawowymi sprawami warunkującymi rozwój przestrzenny naszego 

miasta jest obecność lotniska i Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych oraz atrakcyjne 

położenie w pradolinie rzeki Wieprz i rzeki Wisła, dlatego powinno się na nich skupić. Uważa, 

że nie do końca zostały sprawdzone możliwości dotyczące zalewu na rzece Wieprz. 

Dr Piotr Fogel przedstawił wyjaśnienia: 

dla radnego A. Banasia: 

− studium zmienia się w takim samym trybie w jakim je się uchwala. Prawdopodobnie za kilka lat 

nastąpi taka potrzeba. Również zmiana studium w części odbywa się według takiej samej 

procedury; 

− jeżeli chodzi o nadmiar terenów pod zabudowę, najlepiej iść małymi krokami, żeby zobaczyć 

jak się będzie rozwijała struktura. Zamiast wskazywać obszary pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną można zrobić to w charakterze otwartym, wskazując tereny wielofunkcyjne. 

Chodzi o to, aby studium było elastyczne. Przystępując do zrobienia jakiegoś planu 

zagospodarowania przestrzennego nie było kłopotów. 

dla radnego H. Wiejaka: 

− z pisma Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nic nie wynika. Odnośnie wariantów 

przebiegu drogi krajowej nr 48 padła tylko uwaga, że trzeba byłoby skonsultować 

je z samorządami, przez teren których będzie ona przebiega. 

dla radnego K. Karbowskiego: 

− studium można byłoby zrobić dużo lepiej i umieścić dużo więcej szczegółów, tylko po co, skoro 

nie jest to kompendium wiedzy o Dęblinie. Wydarzenia sprzed 250 lat są istotne w momencie 

tworzenia Gminnej Ewidencji Zabytków, nie rzutuje w tej chwili na zagospodarowanie lub nie 

wymaga utworzenia jakiejś strefy ochronnej, np. konserwatorskiej. Jeśli są jakieś nieścisłości, 

to w pierwszej kolejności należałoby dokładnie prześledzić Gminną Ewidencję Zabytków, 

z której korzystano tworząc studium i zobaczyć, które nieścisłości można stamtąd 

wyeliminować; 

− odparowywanie wód znad pasa startowego i zanieczyszczenia powietrza przez samoloty – 

te czynniki nie wpływają istotnie na kwestie zagospodarowania przestrzennego, wobec tego nie 

były one brane pod uwagę. 

Naczelnik Wydziału GMK udzielił odpowiedzi:  

dla radnego A. Banasia: 

 odnośnie gruntów na os. Mierzwiączka – jeśli znajdzie się zainteresowany inwestor, to przy tym 

dokumencie studium sobie poradzimy.   
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dla radnego K. Karbowskiego: 

 brak kanalizacji w centrum miasta przy drodze krajowej nr 48 – z punktu widzenia tego 

dokumentu nie ma to żadnego znaczenia, ponieważ od wielu lat jest plan zagospodarowania 

tego terenu, który jest przepisem gminnym i w którym są rozstrzygnięcia odnośnie 

infrastruktury komunalnej. Największą przeszkodą w poprowadzeniu kanalizacji w centrum jest 

droga krajowa. Problem jest natury czysto technicznej, wiąże się z generowaniem wyższych 

kosztów przy projektowaniu i w efekcie w wykonawstwie. 

Dr Piotr Fogel – odnośnie kwestii gospodarki wodno-kanalizacyjnej w części kierunkowej studium 

jest ogólny opis w jaki sposób powinna funkcjonować gospodarka ściekami, wodami deszczowymi, 

zaopatrzeniem w wodę na terenie miasta. Przyjmuje się, że plany zagospodarowania przestrzennego 

powinny być zgodne ze studium wobec tego wrysowywanie jakiś linii magistralnych 

i proponowanych rozwiązań może później uniemożliwić wprowadzenie usprawnień. Dokument 

mówi, że Miasto Dęblin wchodzi w skład ściekowej aglomeracji Dęblin, dlatego nie trzeba już 

wskazywać konkretnych rozwiązań, bo wynikają z dokumentów innych niż studium, które będą 

bezpośrednio dotyczyły rozbudowy sieci kanalizacyjnej.   

Radny A. Banaś – zapytał, co będzie w przypadku gdy jest plan zagospodarowania 

przestrzennego, gdzie od ul. Kockiej jest teren przeznaczony pod zieleń, natomiast w nowym 

studium pod działalność handlowo-mieszkaniową, czyli dwa różne kierunki rozwoju. Jeśli ktoś 

chciałby zrealizować to co jest w studium, jak wygląda to w praktyce, czy trzeba czekać na zmianę 

wycinkową planu, czy na podstawie studium może zostać podjęta decyzja. 

Naczelnik Wydziału GMK – wyjaśnił, że praktycznie można do tematu podejść w kilka różnych 

sposobów. Przede wszystkim trzeba się zastanowić czy jest to jedyny wniosek jeżeli plan jest 

większy i spojrzeć na całą sytuację kompleksowo. Konkretnie Rada Miasta na terenie 

obowiązującego planu, jeżeli zmiana planu jest zgodna ze studium, może dla jednej konkretnej 

działki podjąć zmianę lub może zmienić cały plan. Natomiast idea jest taka, że generalnie co do 

zasady plan miejscowy sporządza się dla całego obszaru wyznaczonego w studium do sporządzenia 

takiego planu. Aczkolwiek jeżeli jest funkcja jednolita pod względem kierunku rozwoju 

i przystępuje się do robienia nowego planu, to należy starać się robić nowy plan dla całości 

wyznaczone w studium obszaru.      

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 11 głosów, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/23/2015 w sprawie uchwalenia studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia w drodze komunalizacji do gminnego 

zasobu nieruchomości działki oznaczonej nr 4080/117 położonej w Dęblinie przy ulicy 

Wąskiej. 

Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że działka 

nr 4080/117 na podstawie Ksiąg wieczystych stanowi własność Skarbu Państwa, po wydaniu przez 

Starostę Ryckiego decyzji o wygaśnięciu prawa zarządu MON.            

Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego Centrum I w Dęblinie, działka 

jest przeznaczona pod drogę, na której zrealizowany został po przebudowie ogrodzeniu terenu 

lotniska, ciąg komunikacyjny od ulicy Piłsudskiego do Placu Bohaterów Szkoły Orląt. W związku 

z tym komunalizacja działki ma na celu uregulowanie stanu prawnego na rzecz gminy Miasto 

Dęblin zgodnie ze stanem faktycznym na gruncie.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/24/2015 w sprawie nabycia w drodze komunalizacji 

do gminnego zasobu nieruchomości działki oznaczonej nr 4080/117 położonej w Dęblinie przy 

ulicy Wąskiej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5e. 

Uchwała w sprawie nabycia w drodze komunalizacji do gminnego zasobu nieruchomości 

działek oznaczonych nr 758/4 i nr 759/4 położonych w Dęblinie przy ulicy Zyndrama 

z Maszkowic. 

Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że działki 

stanowią własność Skarbu Państwa – Urzędu Miejskiego w Dęblinie, bezpośrednio przylegają 

do Osiedla Jagiellońskie i są wykorzystywane na cele rolne. 

Komunalizacja działek ma na celu uregulowanie stanu prawnego na rzecz gminy Miasto Dęblin 

celem ustalenia zobowiązań obecnego użytkownika względem właściciela. Działki te, jak wszystkie 

inne nabywane przez Miasto Dęblin być może będą w przyszłości wykorzystane do planów 

związanych z budową dróg osiedla Jagielońskie. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/25/2015 sprawie nabycia w drodze komunalizacji do gminnego 

zasobu nieruchomości działek oznaczonych nr 758/4 i nr 759/4 położonych w Dęblinie przy ulicy 

Zyndrama z Maszkowic. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5f. 

Uchwała w sprawie nabycia w drodze komunalizacji do gminnego zasobu nieruchomości 

działki oznaczonej nr 4058/2 położonej w Dęblinie przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków. 

Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że działka 

na stanowi własność Skarbu Państwa, po wydaniu przez Starostę Ryckiego decyzji o wygaśnięciu 

prawa zarządu MON. 

Zgodnie z uchwałą Nr LII/354/2001 Rady Miejskiej w Dęblinie z dnia 28 grudnia 2001 r. 

w sprawie zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin, 

działka jest przeznaczona na poprawienie warunków zagospodarowania terenów przyległych.            

Komunalizacja działki ma na celu uregulowanie stanu prawnego na rzecz gminy Miasto Dęblin, 

a następnie rozdysponowanie jej zgodnie ze stanem posiadania na gruncie. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/26/2015 sprawie nabycia w drodze komunalizacji do gminnego 

zasobu nieruchomości działki oznaczonej nr 4058/2 położonej w Dęblinie przy ulicy 15 Pułku 

Piechoty Wilków. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5g. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy działek położonych 

w Dęblinie. 

Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że ma na celu 

wyregulowanie kwestii związanych z posiadaniem zależnym tych działek. Działki przeznaczone do 

dzierżawy stanowią własność Miasta Dęblin i były wcześniej dzierżawione na rzecz podmiotu, 

który złożył wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy. 
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Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 

zarządu, dotyczących: zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej; uchwała rady gminy jest wymagana 

również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne 

umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość; do czasu określenia zasad wójt może 

dokonywać tych czynności wyłącznie za zgodą Rady Gminy.   

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/27/2015 sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

dzierżawy działek położonych w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.pkt 6. 

Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 dla radnego K. Karbowskiego: 

 przystąpienie do programu „Dzieciństwo bez próchnicy” – gmina do takiego programu nie 

przystąpiła. Jeżeli do 23 marca br. ktoś z taką niskobudżetową propozycją wystąpi 

i realizacja tego programu będzie przekonywująca to rozważymy ten problem. 

Naczelnik Wydziału GMK – K. Kuropatwa odpowiedział: 

 dla radnego K. Karbowskiego: 

 przegląd wszystkich przystanków w Dęblinie – 7 lat temu radny Karbowski składał wniosek 

o remont przystanku przy ul. Stawskiej obok zamrażalni. Temat był zgłaszany przez Miasto 

Dęblin wielokrotnie do Zarządu Dróg Powiatowych. Ponowimy wniosek. Na dzień 

dzisiejszy możemy dokonać przeglądu, aczkolwiek własnością Miasto Dęblin jest jeden 

przystanek przy ul. Ścibiora; 

 sprawa parkowania przy Wojskowych Zakładach Lotniczych – zaplanowane jest spotkanie 

na początek marca w Rejonowym Zarządzie Infrastruktury związane również z tą sprawą. 

Nie jest to teren Miasta, choć Miasto wykonało część oznakowania w ramach projektu 

rewitalizacji wspólnego z WSOSP. Jurysdykcja Miasta kończy się przy starej bramie na 

lotnisko. Jest odwieczny problem czy interwencję ma podjąć żandarmeria czy policja. 

Zmiana stałej organizacji ruchu na razie też nie wchodzi w grę; 

 wymiana znaku drogowego przy ul. Skotnickiego – droga będzie w tym roku 

modernizowana przez powiat, więc będzie też modernizowane oznakowanie; 

 montaż łańcucha przy ul. Warszawskiej 58 – zgłosimy do zarządcy drogi; 

 ul. Bankowa 13b – temat był podejmowany wielokrotnie i sprawą zajmuje się nadzór 

budowlany. Jeżeli nadzór budowlany nie będzie mógł podjąć czynności zgodnych 

z prawem, to nie ma możliwości na dzień dzisiejszy, żeby Miasto Dęblin mogło 

w jakikolwiek formalny sposób brać udział w rozbiórce.  

Radna Regina Rodzik odpowiedziała w imieniu Komisji Samorządu i Porządku Publicznego: 

 dla radnego Henryka Wiejaka: 

 zmniejszenie środków dla zarządu osiedla Wiślana wynika ze spadku ilości mieszkańców, 

których ubyło 41. W całym mieście ubyło 190 osób. Po przeliczeniu ilości osób w osiedlu 

Wiślana przez przyjęty przelicznik 1,17 zarząd os. Wiślana otrzymał i tak więcej o 11 zł.  
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Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi: 

 dla radnego Sławomira Chomżyńskiego: 

 zorganizowanie tymczasowego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych – 

porządkowany jest teren i obiekt przepompowni na os. 15 Pułku Piechoty Wilków, 

ponieważ obiekt nadaje się do tego typu składowania odpadów komunalnych. Jest 

utwardzony, wymaga tylko uprzątnięcia, jest zamknięty. Jest w pobliżu placu zabaw, więc 

będą tam składowane odpady, ale nie widoczne i nieszkodliwe, które nikomu by nie 

przeszkadzały. Byłoby to odpady komunalne typu: sprzęt RTV, gruz, opony, szkło. Byłby 

to PSZOK tymczasowy, ponieważ Miasto umieściło w budżecie na 2015 r. w zamiar 

opracowania dokumentacji na docelowy PSZOK na ul. Skotnickiego. Obecnie chodzi 

o szybkie znalezienie miejsca, ponieważ jest bardzo wysoka cena dyktowana przez 

wykonawcę za jedną tonę wywozu i utylizacji odpadów. Przejście części odpadów do 

PSZOK powinno spowodować obniżenie ceny za wywóz i utylizację jednej tony 

nieczystości. Mieszkańcy będą sobie sami wywozić, w związku z tym spadną koszty 

transportu.  

 dla radnego H. Wiejaka: 

 sprawa podwyższenia ceny za odbiór odpadów komunalnych – Rada Miasta decyduje 

uchwalając zmiany stawek odpadów komunalnych, więc radni wiedzą o tym pierwsi i mogą 

zgłaszać swoje uwagi do takiego projektu. Wszystkie w tej chwili podejmowane kroki na 

etapie organu wykonawczego zmierzają do zmniejszenia wartości jednej tony odpadów 

komunalnych i jednym z tych kroków jest tymczasowy PSZOK. W marcu Miasto będzie się 

przymierzać do zmiany uchwały w sprawie utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy, która również będzie zmierzała do zmniejszenia wartości wywozu odpadów. Poza 

tym będzie się przymierzać do zawarcia bezpośredniej umowy z Zakładem Usług 

Komunalnych, aby ryzyko i koszt zwiększania przyjęcia odpadów nie obciążał przetargu. 

Mamy nadzieję, że te działania będą zmierzać ku temu, że nie będzie potrzeby przystępować 

do podwyższenia opłat za odbiór odpadów komunalnych;  

 uruchomienie nocnej i świątecznej pomocy lekarskiej – w tej sprawie jest umówione 

spotkanie w dniu 06.03.2015 r. z dyrektorem LUNAMED. Jest po rozmowach z dyrektorem 

6. Szpitala Wojskowego w Dęblinie i dyrektorem SPZOZ w Dęblinie. 

 dla radnego Andrzeja Banasia:  

 światłowód – jest to inwestycja prowadzona przez Województwo Lubelskie. Projekt 

realizuje wykonawca z siedzibą w Madrycie. Podpisane zostały umowy odnośnie 

nieruchomości, na których są drogi gminne. Odpowiedzialność firmy wyregulowana jest 

dokładnie w tych umowach. Odpowiedzialność odszkodowawcza i odtwórcza jest 

uregulowana w umowach, więc będziemy ich dochodzić na drodze cywilno-prawnej. 

Naczelnik Wydziału GMK – K. Kuropatwa odpowiedział: 

 dla radnego A. Banasia: 

 cyfrowa autostrada – nie będzie w Dęblinie żadnej infrastruktury kubaturowej, dlatego  

że w Dęblinie jest bardzo dużo operatorów telekomunikacyjnych dla rynku dostawców 

internetowych, a w Stężycy jest tylko jeden. Dlatego że w Dęblinie jest taka duża 

konkurencja, nie spełnia on wymagań Komisji Europejskiej, która postawiła pewne 

obwarowania jeśli chodzi o lobbowanie dystrybucji. 

Radny A. Banaś – doprecyzował, że nie chodzi o obiekt kubaturowy tylko o bramkę 

wjazdową, czy jakąś studzienkę żeby w perspektywie móc skorzystać. Zapytał, czy coś 

takiego jest zaplanowane na terenie Dęblina. Poprosił o odpowiedź na piśmie. 

 Zmiana stałej organizacji ruchu w pasie drogi krajowej – prześlemy postulat do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad; 

 skrzyżowanie ul. Florera z ul. Spacerową – ul. Florera jest drogą wewnętrzną prywatną, 

włączenie komunikacyjne było poprzedzone decyzją o warunkach zabudowy Burmistrza 

Miasta Dęblin w oparciu o którą inwestorzy wykonali projekt budowlany tego zjazdu 
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i uzgodnili go z zarządcą drogi, uzyskali pozwolenie na budowę i wykonali zjazd. Wszelkie 

warunki co do włączenia komunikacyjnego określał Zarząd Dróg Powiatowych; 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi: 

 dla radnego A. Banasia: 

 Ukraińcy na os. Lotnisko – nie wiemy czy Ukraińcy będą stacjonować w budynku po byłym 

przedszkolu. Nie wiemy czy wojsko coś planuje, Miasto nie zostało poinformowane. 

Natomiast jeżeli grunt jest już w rękach prywatnych, Miasto nie będzie mogło wiele na to 

poradzić, możemy rozważyć ewentualnie rozmowy z właścicielem terenu w sprawie 

przejęcia lub sposobu zagospodarowania. Być może będą to uczniowie, o których myśli 

Liceum.   

 

Ad. pkt 7. 

Zatwierdzenie protokołu IV sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z IV sesji Rady Miasta przystąpiono 

do jego zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła protokół z IV sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 8. 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar 

Chochowski zamknął V sesję. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 


